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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 4η 

 

 

 

Της 11ης Φεβρουαρίου 2005 

 

 

Ημέρα ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 13:30 το μεσημέρι 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

 Μαντζαρίδης Νικόλαος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, 

Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, Βλάχος Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, Γρηγοριάδης Νικόλαος, 

Δημητρακούδη Θεοχάρη, Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – 

Βίλλιου Δέσποινα, Κατριρτζόγλου Νικόλαος, Λογοθετίδης Σταύρος, Μηλίδης Θεόδωρος, 

Μητλιάγκας Ζήσης, Μπαμπαΐτης Δημήτριος, Μπόνας Ιωάννης, Παπαβασιλείου Βασίλειος, 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίμογλου Κων/νος, Τζιώνης 

Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία.  

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1) Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, 2) Παπαβασιλείου Βασίλειος, 3) Φανουράκη Ελένη. 

 

 

ΘΕΜΑ  ΜΟΝΟ  

 

 

ΘΕΜΑ  ΜΟΝΟ : Αποδοχή παραίτησης Αντιπροέδρου Δημοτικού Συμβουλίου και εκλογή 

νέου.  

 

 

1 



 

4η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2005 

 

κ. Πρόεδρος:   Συνάδελφοι αρχίζει η συνεδρίαση, ο κ. Δήμαρχος απουσιάζει.  

κ. Γκότσης:  κ. Πρόεδρε προτού αρχίσετε. Συγγνώμη που θα φάω λίγο το χρόνο σας αλλά 

νομίζω ότι θα πρέπει να θέσω τα δυο αυτά μικρά θεματάκια, το ένα μεγάλο το άλλο πιο μικρό. Να 

μας πει η πρόεδρος του αθλητικού οργανισμού, με ποιο σκεπτικό έχει βάλει το χαράτσι σε αυτούς 

που θέλουν να περπατήσουν το ταρτάν στο Εθνικό στάδιο, να κάνουν δύο γύρους, ποιος είναι ο 

στόχος και τι επιδιώκουν όσο και ελάχιστο να είναι αυτό το χαράτσι που μπαίνει στους συμπολίτες 

μας και 2ον κ. Πρόεδρε, σας το είπα σε εσάς, το είπα και στην κ. Φανουράκη, αυτό το οποίο 

βλέπουμε στην Πλ. Ελευθερίας με κάποιον καταστηματάρχη, να απλώνει τα ρούχα μέχρι την 

Δημαρχεία, είναι αν μη τι άλλο απαράδεκτο και δεν είναι εικόνα αυτή η οποία παρουσιάζεται 

μπροστά στο Δημαρχείο. Σας είπα να πάρετε μέτρα, πήγα και στον διευθυντή και όλοι σηκώνουν 

τα χέρια. Τελικά αυτόν τον Δήμο δεν τον διοικεί κανένας; Θέλω απαντήσεις σε αυτά τα θέματα τα 

δύο.  

κ. Αραμπατζή:  Εγώ και κύριοι συνάδελφοι και κ. Πρόεδρε δεν μ’ αρέσει να δημαγωγώ 

για να δημαγωγώ. Την λέξη χαράτσι πρώτον δεν την δέχομαι και οφείλεται κ. Γκότση προτού 

φέρετε θέματα στο Δ.Σ. να ενημερώνεστε πρώτα ποιες είναι οι αποφάσεις ενός Δ.Σ. το οποίο 

αποτελείται από 13 μέλη, από 2 μέλη της αντιπολίτευσης και φυσικά και της συμπολίτευσης. 

Πήραμε μια απόφαση τον Οκτώβριο την οποία την φέρνετε τώρα εδώ στο Δ.Σ. η οποία αφορούσε 

την χρήση των αθλητικών εγκαταστάσεων στο σύνολό της, είτε αυτό λέγεται γήπεδα του Τένις, 

είτε γήπεδα του Κολυμβητηρίου, είτε γήπεδα του Σταδίου, όλα τα γήπεδα τα οποία ο κάθε πολίτης 

μπορεί να τα χρησιμοποιεί εφόσον εφαρμόζονται κάποιοι κανόνες, ωράρια, μικρά έξοδα που 

αφορούν τους αίθουσα βαρών ή οτιδήποτε άλλο και φυσικά στην προκειμένη περίπτωση αφορά 

έναν ελαστικό τάπητα ο οποίος είναι μια ειδική πίστα δρόμων ταχύτητας που την χρησιμοποιούν 

όλοι οι σύλλογοι ελεύθερα χωρίς ούτε μία δραχμή και το κοινό μπορεί να τις απολαμβάνει με 

βάση κάποια φιλοσοφία. Π.χ. κάποια συγκεκριμένη ώρα και αν θέλει να τρέχει στην ειδική πίστα 

αυτή θα μπορεί να πληρώνει ένα μικρό αντίτιμο των 6 € μηνιαίως γιατί χρησιμοποιεί ταυτόχρονα 

και την αίθουσα βαρών, χρησιμοποιεί και τα ντους. Παρόλα αυτά όμως θα ήθελα επειδή βιάζεστε 

κ. Γκότση και επειδή όλοι στις αποφάσεις του Δ.Σ. λαμβάνουν κάποιες παραμέτρους υπόψη, μια 

αντίδραση πραγματικά του κόσμου και της κοινής γνώμης ήταν μεγάλη, το θέμα το φέρνω τη 

Δευτέρα πάλι για συζήτηση στο Δ.Σ. για να δούμε μήπως κάναμε κι εμείς λάθος. Θα το φέρω, θα 

το συζητήσουμε και αν το Δ.Σ. δει ότι αυτό το πράγμα μπορεί να αλλαχτεί τότε γιατί όχι. Αλλά όχι 

με αυτό τον τρόπο, να το χρησιμοποιούμε και να το βγάζουμε πολιτικά έξω ότι θέλουμε να 

βάλουμε και χαράτσι στην αναπνοή μας. Πραγματικά εκπλήσσομαι και με τον τρόπο που το 

χειριστήκατε το θέμα ότι θα βάλουμε και στην αναπνοή μας χαράτσι. Νομίζω ότι είμαστε πολιτικά 

πρόσωπα εδώ πέρα και υπηρετούμε όλοι έναν σκοπό την βελτίωση παροχής υπηρεσιών σε όλους 

τους τομείς. Αυτός είναι ο σκοπός μας.  

κ. Γκότσης: Καταρχήν κ. Πρόεδρε θα ήθελα να πω ότι μαθήματα συμπεριφοράς … 

κ. Πρόεδρος:   κ. Γκότση έχει δώσει την απάντηση.  

κ. Γκότσης: Δεν έχει δώσει καμία απάντηση. Η απαντήσεις είναι μισές. Βλέπετε πόσο 

ήρεμος είμαι, εγώ ούτε θύμωσα ούτε τίποτα. Μαθήματα συμπεριφοράς κ. Αραμπατζή …  

κ. Πρόεδρος:   Βασικά κ. Γκότση θέλω να πω το εξής … 

κ. Γκότσης: Γιατί δεν μ’ αφήνετε να ολοκληρώσω; Ένα λεπτό.  

κ. Πρόεδρος:   Σήμερα έχουμε να συζητήσουμε ένα συγκεκριμένο θέμα. Επειδή έγινε μια 

μεγάλη συζήτηση εις βάρος της κ. Αραμπατζή γι’ αυτό …  

κ. Γκότσης: Στόχος δεν είναι ούτε η κ. Αραμπατζή, εγώ καταφέρθηκα …  

κ. Πρόεδρος:   Δεν είναι θέμα να συζητήσουμε κ. Γκότση. 
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 κ. Γκότσης:  Μαθήματα συμπεριφοράς δεν θέλω το πώς θα μιλήσω με την κ. Αραμπατζή, 

πρώτον αυτό, εγώ δεν καταφέρθηκα στην κ. Αραμπατζή στο Ν.Π. πρόσωπο αναφέρθηκα, στην 

Δ.Α. αναφέρθηκα και όχι στην κ. Αραμπατζή, αδίκως θυμώνει και αδίκως υψώνει την φωνή της 

και 2ον αυτό το ελαστικό ταρτάν που λέει η κ. Αραμπατζή το πληρώνουν όλοι οι πολίτες γιατί 

είναι από το ολυμπιακό πρόγραμμα ενόψει των Ολυμπιακών Αγώνων. Δεν το πληρώνει κανείς 

από την τσέπη του άρα όλοι έχουν δικαίωμα να κάνουν δυο γύρους στο ταρτάν και ακούω και κάτι 

άλλο, τέλος πάντων αφού δεν είναι θέμα συζήτησης ότι θα ελέγχουμε με κάρτες ποιος μπαίνει, 

αδιανόητα πράγματα …  

κ. Πρόεδρος:   Θα σας παρακαλέσω πάρα πολύ θέλω αυτό το θέμα να μη συζητηθεί, είναι 

σαν να μην συζητήθηκε, έχουμε ένα και μοναδικό θέμα …  

κ. Γκότσης:  Δεν το κατάλαβα αυτό, για το άλλο που σας είπα κ. Πρόεδρε;  

κ. Πρόεδρος:  Δεν μπορούμε να συζητήσουμε άλλο θέμα εκτός από αυτό που έχουμε.  

κ. Γκότσης: Μα κ. Πρόεδρε σας είπα κάτι γι’ αυτό που συμβαίνει μπροστά στη Δημαρχεία 

…  

κ. Πρόεδρος:   Δεν είναι Δ.Σ. αυτό. Θα απαντήσουμε στο επόμενο Δ.Σ.  

κ. Γκότσης: Θα απαντήσετε στο επόμενο Δ.Σ. και θα έχουμε αυτή την κατάσταση για 15 

μέρες και 20 μέρες;  

κ. Πρόεδρος:   Ξεκινάμε με το θέμα.  

      

 

 ΘΕΜΑ  ΜΟΝΟ : Αποδοχή παραίτησης Αντιπροέδρου Δημοτικού Συμβουλίου και εκλογή 

νέου.  

 

κ. Πρόεδρος:   Υπάρχει κάποια πρόταση από την αντιπολίτευση;  

κ. Μητλιάγκας: Καταρχάς προτείνει η κυβέρνηση.  

κ. Πρόεδρος:   Προτείνουμε την κ. Δημητρακούδη Θεοχάρη.  

κ. Μητλιάγκας: Έχω να πω κάτι που το είπατε και το λέω και σήμερα. Χθες 

επικοινώνησα με τη ΚΕΔΚΕ, τον διευθυντή της ΚΕΔΚΕ, λέγεται Παναγιώτης Βασιλείου για ένα 

θέμα, όχι γι’ αυτό, για ένα θέμα που αφορά την καταστατική θέση των δημοσίων υπαλλήλων όπως 

εγώ είμαι εκπαιδευτικός, δημόσιος υπάλληλος, και μου είπε ότι αυτό το θέμα που απασχολεί 

εμένα και πολλούς άλλους δημόσιους υπαλλήλους που εκλέγονται στην Τ.Α. ρυθμίζεται με τον 

νέο κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. Αυτός ο κώδικας ψηφίστηκε ομόφωνα από το Συνέδριο της 

ΚΕΔΚΕ, έγινε αποδεκτός από την Κυβέρνηση και ο κ. Παυλόπουλος, ο Υπουργός Εσωτερικών ο 

σημερινός, ότι μέσα στον Μάρτιο θα ψηφιστεί και θα είναι νόμος του Κράτους, αυτός πιστεύει ότι 

αν όχι τον Μάρτιο, μέσα στον Απρίλιο θα ψηφιστεί. Αυτός λοιπόν ο καινούργιος κώδικας δήμων 

και κοινοτήτων λέει ότι σε όλα τα πολιτικά όργανα διοίκησης των δήμων προβλέπεται συμμετοχή 

της αντιπολίτευσης. Και βέβαια και στο προεδρείο που διευθύνει τις συζητήσεις στα Δ.Σ. Λοιπόν, 

ξέρω ότι δεν θα με ακούσετε αλλά κ. Πρόεδρε, μετά από 1 μήνα αφού ψηφιστεί αυτός ο κώδικας ή 

μετά από 2 μήνες που θεωρεί η ΚΕΔΚΕ την καθυστέρηση, ή θα αναγκαστείτε να κάνετε ξανά 

ψηφοφορία και να έχετε αντιπροσώπευση της αντιπολίτευσης στο προεδρείο ή διατηρώντας ένα 

πείσμα, εγώ άλλο τίποτα δεν βλέπω εδώ πέρα, θα είστε αντίθετοι με τον νόμο και τον ψηφισθέντα 

ήδη τότε κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. Σας προτείνω λοιπόν να μην υποστεί το Δ.Σ. αυτήν την 

κατά τη γνώμη μου ανακολουθία που μπορεί να θεωρηθεί και από μερικούς υποτιμητικό πράγμα. 

Να εκλέξετε σήμερα Αντιπρόεδρο, δημοτικό σύμβουλο από την αντιπολίτευση. Και δεν 

ενδιαφέρομαι προσωπικά να εκλεχθούμε.  

κ. Πρόεδρος: Γεγονός είναι αυτό που είπε ο κ. Μητλιάγκας αλλά το μόνο που δεν μπορεί  

κανείς  να  αμφισβητήσει  είναι ότι σήμερα αποφασίζουμε ή όταν γίνονται εκλογές δεν 
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είναι ….. εμείς σήμερα κανονικά θα ψηφίσουμε και αν θα γίνει αυτή η αλλαγή που δεν την 

αμφισβητούμε τότε θα κάνουμε αυτό που λέει ο νόμος. Οι δύο οι νεώτεροι να έρθουν για 

ψηφολέκτες. 

κ. Μητλιάγκας: Έχω μόνο να κάνω ένα σχόλιο με το δικαίωμα δευτερολογίας. 

Εκπλήσσομαι για το γινάτι και για την επιμονή σας. Μην κάνετε τον ανεύθυνο. Εκπλήσσομαι γι’ 

αυτό το πείσμα, η Δήμαρχος Αθηναίων, η ΚΕΔΚΕ συνολικά, ο Υπουργός Εσωτερικών του 

συντηρητικού πολιτικού χώρου που εκφράζει και εσάς και τώρα για ένα μήνα θα βγάλετε Πρόεδρε 

έτσι από το γινάτι της πλειοψηφίας και δεν βλέπετε τι υπάρχει; Μπράβο! Δεν έχω τίποτα να πω.  

κ. Πρόεδρος:   Αρχίζει η ψηφοφορία. Ο κ. Αγγελίδης, ο κ. Αναστασιάδης, η κ. 

Αραμπατζή, ο κ. Βασιλειάδης, ο κ. Βλάχος, ο κ. Γκότσης, ο κ. Γρηγοριάδης, η κ. Δημητρακούδη, 

ο κ. Ζλάτκος, ο κ. Θεοφανίδης, η κ. Ιλανίδου, ο κ. Κατιρτζόγλου, ο κ. Λέφας, ο κ. Λογοθετίδης, ο 

κ. Μαντζαρίδης, ο κ. Μηλίδης, ο κ. Μητλιάγκας, ο κ. Μπαμπαΐτης, η κ. Μπιτζίδου, ο κ. Μπόνας, ο 

κ. Παπαβασιλείου, η κ. Πασχάλη, ο κ. Περδίκης, ο κ. Σαουλίδης, ο κ. Σίμογλου, ο κ. Τζιώνης, η κ. 

Τσιγαρίδα, η κ. Φανουράκη. 

 

 

Εκλέγεται η κ. Δημητρακούδη με 16 ψήφους και 10 λευκά.   

 

 

 

 Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις: 
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O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                

 

 

 

 

 ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ                                          ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ   
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη 

 

Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατριρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μητλιάγκας Ζήσης 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

  

Μπόνας Ιωάννης 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίμογλου Κων/νος 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

 


